
Kuuloke korvassa  
– kuulokojeen opas

• Kuulokojeen 
asettaminen korvaan 
ja poistaminen 
korvasta

• Kuulokojeen  
pariston vaihto

• Vahasuojan vaihto

• Tärkeitä huomioita



Kuulokojeen asettaminen
korvaan ja poistaminen korvasta

Aseta sovite korvakäytävän 
suulle ja paina sovite 
korvakäytävään.  
Sovite ei voi mennä  
liian syvälle. 

Nosta kuulokoje korvasi  
taakse.



Nosta kuulokoje  
korvanlehden takaa 
korvanlehden päälle. 

Ota kiinni vetosiimasta  
tai johdon päästä  
ja vedä sovite pois korvasta. 

Kun kuulokoje on  
poissa korvasta,  
avaa kojeen paristoluukku. 
Säilytä kojetta kotelossa.

Näin poistat kuulokojeen



Tarkista, minkä kokoinen  
paristo sopii kuulokojeeseesi. 
Oranssi tarra: koko 13
Ruskea tarra: koko 312

Poista tarra, joka on
kiinni paristossa.
Anna pariston ilmaantua 
pöydällä parin minuutin ajan.

Avaa paristoluukku  
kokonaan auki.

Pariston vaihto



Poista käytetty paristo. 
Hävitä käytetty paristo 
paristonkeräykseen. 

Aseta uusi paristo
+-merkki ylöspäin.

Sulje paristoluukku.  
Laita kuulokoje korvaan. 

Kuulokojeen virta kytkeytyy päälle,
kun suljet paristoluukun.
Kojeen virta katkeaa automaattisesti,
kun paristoluukku on auki.



Jos kuulokejohdossa on irrotettava sovite,
se täytyy poistaa, 
että saat vahasuojan näkyviin.
Jos sovite on kuulokejohdossa
kiinni kiinteästi, vahasuoja on näkyvillä.

Vahasuojan vaihtaminen

Kuulokejohdon päässä  
oleva vahasuoja  
vaihdetaan tarvittaessa,  
noin 1–2 kuukauden välein. 

Ota vahasuoja-asetin 
rasiasta. 

Paina vahasuoja-asettimen 
paljas pää keskelle vanhaa 
vahasuojaa ja poista se.

Vaihda vahasuoja-asettimen 
toisesta päästä uusi 
vahasuoja tilalle.



Muista

Pyyhi sovite päivittäin
kuivalla liinalla.
Jos sovitteessa on 
kuivunutta korvavahaa,
poista se rapsuttamalla
tai pyyhkimällä.

Jos kuulokejohdossa on
irrotetava sovite,
vaihda se uuteen
noin kerran kuukaudessa.
Jos sovite ei ole enää 
kimmoisa 
tai et saa sitä puhtaaksi,
voit vaihtaa sen aikaisemmin.



Tärkeitä huomioita

•	Paristo kestää muutamasta 
päivästä viikkoon.

•	Muista merkitä kalenteriisi,  
kun vaihdat kojeen pariston.

•	Älä mene kojeen kanssa  
saunaan, suihkuun tai uimaan.

•	 Jos koje kostuu  
esimerkiksi, kun hikoilet,  
avaa paristoluukku täysin auki  
ja jätä koje kuivumaan 
huoneenlämpöön.

Ota kuulokoje osaksi arkea!
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